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JUDEȚUL ARGEȘ 
CONSILIUL LOCAL COTMEANA 
 

 
PROCES VERBAL 

Incheiat azi 18.02.2020 
 în sedinţa odinară de lucru a Consiliului Local al Comunei Cotmeana 

 
 

Secretarul Comunei Cotmeana, doamna Ghinea Ionela-Liliana, deschide şedinta şi arată că în 
conformitate cu prevederile art.134 din OUG nr.57/2019, privind Codul administrativ, domnii 
consilieri au fost convocați prin Notificarea nr.594/12.02.2020, de către Primarul Comuniei Cotmeana, 
conform Dispoziției nr.19/12.02.2020, având pe ordinea de zi următoarele proiecte:  
1. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință pentru următoarele trei luni; 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al Comunei Cotmeana şi estimările pentru 

anii 2021-2023; 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Anual de Achizitii Publice pentru anul 2020 la 

nivelul Comunei Cotmeana, județul Argeș; 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii pe o perioadă de 7 ani, prin atribuire directă a 

unor suprafeţe de pajişti din domeniului privat al Comunei Cotmeana, judeţul Argeş; 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii, prin act adițional a contractelor de închiriere 

pentru pajişti din domeniul privat al Comunei Cotmeana, juderțțul Argeș care expiră în cursul 
anului 2020; 

La ședință sunt prezenti toți cei 10 consilieri locali. Domnul Primar constată că şedinţa este 
legal constituită şi declară deschiderea lucrarilor. Ordinea de zi se supune spre aprobare, fiind aprobată 
de unanimitatea prezentă. Nu mai sunt alte propuneri. La ședință participă domnul Ducu Daniel – 
delegat sătesc și doamna Melcescu Cristina, contabil sef în cadrul Primăriei Comunei Cotmeana.  

1. Având în vedere faptul că a expirat perioada pentru care a fost aleas presedinte de şedinţă, 
domnul consilier Gabăr Gheorghe se trece la desemnarea unui nou presedinte, care să conducă 
lucrările şedinţei pentru următoarele trei luni. A fost propus pentru președinte de ședință doamna 
consilier Cârstea Maria. Propunerea făcută de către domnul consilier Matei Marinel a fost aprobată de 
unanimitatea prezentă. 

Lucrările şedinţei sunt preluate de preşedintele de şedinţă – doamna consilier Cârstea Maria, 
care îi dă cuvântul doamnei secretar, Ghinea Liliana pentru a prezenta procesul verbal încheiat în 
şedinta anterioară de lucru. În baza prevederilor art.138, alin.(17) din din OUG nr.57/2019, privind 
Codul administrativ, Procesul verbal al sedintei ordinare din data de 30.01.2020 a fost afişat la sediul 
Primariei şi a fost pus la dispozitia comisiilor de specialitate pentru a fi lecturat în cadrul sedinţelor de 
comisie. Plenul a fost consultat dacă sunt obiectiuni cu privire la continutul acestuia. Nu este nici o 
obiecţiune asupra continutului acestuia, fiind aprobat în unanimitate. 
 

2. Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului 

local al Comunei Cotmeana şi estimările pentru anii 2021-2023”. 

- domnul Primar, Vișan Ionel-Dragoș precizează că în urma anunțului afișat la sediul primăriei 
și publicat pe pagina de internet a instituției noastre, cu privire la dezbaterea publică a bugetului de 
venituri și cheltuieli pentru data de 17.02.2020 nu s-a prezentat nimeni interesat. Astfel, o invită pe 
doamna contabil, Melcescu Cristina să dea citire bugetului local al comunei Cotmeana, propus pentru 
anul 2020, pe capitole de venituri și cheltuieli.  
             - doamna preşedinte de şedinţă, întreabă dacă mai dorește altcineva să se mai înscrie la cuvânt. 
Nu se mai înregistrează intervenţii şi în consecinţă se supune la vot proiectul de hotarâre aflat în 
dezbatere. Acesta a fost aprobat cu 10 voturi. 
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3. Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului 

Anual de Achizitii Publice pentru anul 2020 la nivelul Comunei Cotmeana, județul Argeș ”. 
- domnul Primar, Vișan Ionel-Dragoș intervine invitând-o pe doamna contabil, Melcescu 

Cristina să dea citire Planului de achiziții publice propuse pentru anul 2020, așa cum au fost aprobate 
în bugetul local. 

- nu se mai înregistrează alte intervenții şi în consecinţă, doamna preşedinte de şedinţă supune 
la vot proiectul de hotărâre mai sus menţionat. Este aprobat cu unanimitetea prezentă. 

 
4. Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii 

pe o perioadă de 7 ani, prin atribuire directă a unor suprafeţe de pajişti din domeniului privat al 

Comunei Cotmeana, judeţul Argeş”. 

           - domnul Primar, Vișan Ionel-Dragoș intervine explicând că potrivit legislației în vigoare, 
consiliile locale dispue cu privire la iniţierea procedurii de concesionare/închiriere pânã la data de 1 
martie a ficãrui an. Unele suprafețe de pajiști au rămas libere, ca urmare a decesului locatarului, a 
neprelungirii perioadei de valabilitate pentru contractele de închiriere care au expirat în cursul anului 
2019 sau ca urmare a renunțării la închiriere, datorită vânzării efectivelor de animale. 
          - domnul Primar, Vișan Ionel-Dragoș o invită pe doamna secretar general, Ghinea Ionela-Liliana 
să dea citire Anexelor la hotărâre. 
           - doamna preşedinte de şedinţă, întreabă dacă mai dorește altcineva să se mai înscrie la cuvânt. 
Nu se mai înregistrează intervenţii şi în consecinţă se supune la vot proiectul de hotarâre aflat în 
dezbatere. Acesta a fost aprobat cu 10 voturi. 

 
5. Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre privind aprobarea 

prelungirii, prin act adițional a contractelor de închiriere pentru pajişti din domeniul privat al 

Comunei Cotmeana, juderțțul Argeș care expiră în cursul anului 2020”. 
- domnul Primar, Vișan Ionel-Dragoș intervine explicând că potrivit legislației legale în 

vigoare, consiliul local încheie contracte de închiriere prin atribuire directă, pentru suprafeţele de 
pajişti disponibile, proporţional cu efectivele de animale deţinute în exploataţie, pe o perioadă cuprinsă 
între 7 şi 10 ani. Astfel, contractele de închiriere încheiate în anul 2015 pe o perioadă de 5 ani se 
prelungesc prin act aditional cu acordul prealabil al părtilor contractante, cu condiția ca cererea de 
prelungire a locatarului să fie însoțită de adeverința privind efectivul de animale, eliberată de medicul 
veterinar, prin care să se constate încărcătura efectivului de animale UMV la hectar. 

- nu se mai înregistrează alte intervenții şi în consecinţă, doamna preşedinte de şedinţă supune 
la vot proiectul de hotărâre mai sus menţionat. Este aprobat cu unanimitetea prezentă. 
 

6. La Diverse sunt avizate Certificate de urbanism. 
 

  Pentru motivul că domnii consilieri nu mai ridică şi alte probleme, domnul preşedinte declară 
lucrarile închise şi multumeşte consilierilor pentru participare. 
            Epuizându-se ordinea de zi, lucrările şedintei se închid. Şedinta a fost convocată de Primar, 
pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal. 
 
 
 
            PRESEDINTE DE SEDINȚĂ                                          Secretar  General al Comunei 
                 CÂRSTEA MARIA                                                    GHINEA  IONELA – LILIANA 
 
 
 


